
Fra: Tomas Kvalheim <tomkva@statoil.com> 
Sendt: 22. mai 2014 14:32 
Til: Postmottak Radøy 
Emne:  "Høyringsuttale fiberbreiband utbygging". 
 
Hei. 
 
De er på høg tid att de blir bedre og stabilt  digital kommunikasjon i Radøy, i hvert fall der me bur 
Myking. 
 
Her er hastigheten veldig varierande og de kan til tider bli problem med både nettbank og sidene til 
kommunen som blir mykje brukt. 
 
Mine barn har også ein del sider dei besøker ifbm lekser i skulen, til dels MULTI , ITS Learning etc, dette 
kan til tider henge seg opp/stoppe pga av dårlig hastighet på breibånd. 
 
Problemene er også tatt opp med Telenor , uten att de kan gjøre noe med det, blir de sagt. Vi betaler pr 
i dag for ein hastighet som de overhode ikkje klarer levere.  
 
Så viss dette kommer på plass er de kjempebra, tommel opp RADØY KOMMUNE STÅ PÅ, dette er ett 
tilbud som alle burde hatt i 2014. 
 

 

Mvh 

 

Tomas& Ann-Kristin Kvalheim 
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